

## 幼兒班普通話朗誦表演日通告

為提升學生的自信心及培養他們對普通話的興趣，本校將舉辦「校內普通話朗誦表演日」，誠邀全體學生踴躍參與。敬請家長鼓勵貴子弟積極參與，並於指定日期前交回報名表格。朗誦日詳情如下：

表演日期：3月17日(星期二)

截止報名日期：3月6日(星期五)

時間及地點：於上課時間內在禮堂進行

表演誦材（任選一首或自選）：

### 1. 歌曲 小手拍拍拍

我的小手，我的小手，拍拍拍，我的小手，我的小手，眼睛藏起來。

我的小手，我的小手，拍拍拍，我的小手，我的小手，嘴巴藏起來。

我的小手，眼睛藏起來。我的小手，嘴巴藏起來。我的小手，我的小手，我的小手拍拍拍。

### 2. 兒歌 積木（選自幼兒班下學期普通話書）

布娃娃，你別哭，我用積木搭小屋。

紅的門，綠的窗，來吧，來吧，請你住！

### 3. 自選誦材（請家長自行訓練並將誦材隨報名表交予班主任。）

順德聯誼總會

屯門梁李秀娛幼稚園

2026年2月27日



### 普通話朗誦表演報名表格

學生\_\_\_\_\_ (\_\_\_\_\_)擬 參加 / 不參加 普通話朗誦表演，

表演誦材：\_\_\_\_\_。

家長簽署：\_\_\_\_\_

日期：\_\_\_\_\_

★ 普通話朗誦表演截止報名日期為6-3-2026（星期五），請把報名表格交予班主任。

## 低班普通話朗誦表演日通告

為提升學生的自信心及培養他們對普通話的興趣，本校將舉辦「校內普通話朗誦表演日」，誠邀全體學生踴躍參與。敬請家長鼓勵 貴子弟積極參與，並於指定日期前交回報名表格。朗誦日詳情如下：

表演日期：3月18日(星期三)

截止報名日期：3月6日(星期五)

時間及地點：於上課時間內在禮堂進行

表演誦材：任選一首低班普通話書內兒歌或古詩，亦可自選誦材（如自選誦材，請家長自行訓練並將誦材隨報名表交予班主任）。

順德聯誼總會  
屯門梁李秀娛幼稚園  
2026年2月27日



✂

### 普通話朗誦表演報名表格

學生\_\_\_\_\_ (\_\_\_\_\_)擬 參加 / 不參加 普通話朗誦表演，

表演誦材：\_\_\_\_\_。

家長簽署：\_\_\_\_\_

日期：\_\_\_\_\_

★ 普通話朗誦表演截止報名日期為 6-3-2026 (星期五)，請把報名表格交予班主任。

## 高班普通話朗誦表演日通告

為提升學生的自信心及培養他們對普通話的興趣，本校將舉辦「校內普通話朗誦表演日」，誠邀全體學生踴躍參與。敬請家長鼓勵貴子弟積極參與，並於指定日期前交回報名表格。朗誦日詳情如下：

表演日期：3月19日(星期四)

截止報名日期：3月6日(星期五)

時間及地點：於上課時間內在禮堂進行

表演誦材：任選一首高班普通話書內兒歌或古詩，亦可自選誦材（如自選誦材，請家長自行訓練並將誦材隨報名表交予班主任）。

順德聯誼總會  
屯門梁李秀娛幼稚園  
2026年2月27日



✂

### 普通話朗誦表演報名表格

學生\_\_\_\_\_ (\_\_\_\_\_)擬 參加 / 不參加 普通話朗誦表演，

表演誦材：\_\_\_\_\_。

家長簽署：\_\_\_\_\_

日期：\_\_\_\_\_

★ 普通話朗誦表演截止報名日期為 6-3-2026 (星期五)，請把報名表格交予班主任。

## Notice of Mandarin Speech Day for K1 Classes

To enhance students' confidence and cultivate their interest in Mandarin, our school will host a "School Mandarin Speech Day." We sincerely invite all students to participate in the activity. Please support your child in joining this event and to return the registration form by the specified deadline. Details of the speech day are as follows:

Performance Date: 17 March (Tuesday)

Deadline: 6 March (Friday)

Time and Venue: Held in the school hall during school hours

Speech Materials (Choose one piece):

**1. 歌曲 小手拍拍拍** (Choose from the First Term Mandarin Book for K1)

我的小手，我的小手，拍拍拍，我的小手，我的小手，眼睛藏起來。

我的小手，我的小手，拍拍拍，我的小手，我的小手，嘴巴藏起來。

我的小手，眼睛藏起來。我的小手，嘴巴藏起來。我的小手，我的小手，我的小手拍拍拍。

**2. 兒歌 積木** (Choose from the Second Term Mandarin Book for K1)

布娃娃，你別哭，我用積木搭小屋。

紅的門，綠的窗，來吧，來吧，請你住！

**3. Self-selected speech material** (Please provide the speech material with the registration form to the class teacher and practice at home.)

Shun Tak Fraternal Association  
Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten  
27 February, 2026



✂-----

### Mandarin Speech Day Registration Form

Student \_\_\_\_\_ ( \_\_\_\_\_ ) will participate / not participate in the Mandarin Speech Day, the speech material: \_\_\_\_\_.

Parent's signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

★ The deadline for registration for the Mandarin performance is 6-3-2026 (Friday). Please submit the registration form to the class teacher.

## Notice of Mandarin Speech Day for K2 Classes

To enhance students' confidence and cultivate their interest in Mandarin, our school will host a "School Mandarin Speech Day." We sincerely invite all students to participate in the activity. Please support your child in joining this event and to return the registration form by the specified deadline. Details of the speech day are as follows:

Performance Date: 18 March (Wednesday)

Deadline: 6 March (Friday)

Time and Venue: Held in the school hall during school hours

Speech Materials (Choose one piece): Choose one rhyme or poem from the Mandarin Book for K2, or you may select your own speech material (Please provide the speech material with the registration form to the class teacher and practice at home if you select your own material.)

Shun Tak Fraternal Association  
Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten  
27 February, 2026

✂-----



### Mandarin Speech Day Registration Form

Student \_\_\_\_\_ ( \_\_\_\_\_ ) will participate / not participate in the Mandarin Speech Day, the speech material: \_\_\_\_\_.

Parent's signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

★ The deadline for registration for the Mandarin performance is 6-3-2026 (Friday). Please submit the registration form to the class teacher.

## Notice of Mandarin Speech Day for K3 Classes

To enhance students' confidence and cultivate their interest in Mandarin, our school will host a "School Mandarin Speech Day." We sincerely invite all students to participate in the activity. Please support your child in joining this event and to return the registration form by the specified deadline. Details of the speech day are as follows:

Performance Date: 19 March (Thursday)

Deadline: 6 March (Friday)

Time and Venue: Held in the school hall during school hours

Speech Materials: Choose one rhyme or poem from the Mandarin Book for K3, or you may select your own speech material (Please provide the speech material with the registration form to the class teacher and practice at home if you select your own material.)

Shun Tak Fraternal Association  
Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten  
27 February, 2026



### Mandarin Speech Day Registration Form

Student \_\_\_\_\_ ( \_\_\_\_\_ ) will participate / not participate in the Mandarin Speech Day, the speech material: \_\_\_\_\_.

Parent's signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

★ The deadline for registration for the Mandarin performance is 6-3-2026 (Friday). Please submit the registration form to the class teacher.